

Date: 27 January 2016
Ref: TB/LD/HJ/699-01-16/LB

التاريخ: 27 يناير 2016
الإشارة: ت ب / ل / ج / 699-01-16 / ل.ب

H.E. Dr. Obaid Saif Al Zaabi
Acting Chief Executive Officer
Securities & Commodities Authority
Abu Dhabi - UAE

سعادة/ عبيد سيف الزعابي
الرئيس التنفيذي بالإنابة
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai - UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Notification of amendment to the time of the Board Meeting of the National Central Cooling Company PJSC (the "Company") to be held on 31 January 2016

الموضوع: تعديل توقيت اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع المنعقد في 31 يناير 2016

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

With reference to the notification given to the Securities & Commodities Authority and to the Dubai Financial Market on 26 January 2016 concerning a meeting of the Board of Directors of the Company to be held on 31 January 2016, we would like to inform you that, due to certain Directors having later appointments, the meeting of the Board of Directors will convene on 31 January 2016 at 11:00am rather than 11.30am.

بالإشارة إلى الاخطار المرسل إلى هيئة الأوراق المالية والسلع وسوق دبي المالي يوم 26 يناير 2016 بخصوص اجتماع مجلس إدارة الشركة الذي سينعقد في 31 يناير 2016، فإننا نحيطكم علماً بأنه نظراً لارتباط بعض أعضاء مجلس الإدارة بمواعيد لاحقة فقد تقرر تغيير توقيت اجتماع مجلس الإدارة لينعقد في تمام الساعة 11:00 صباحاً يوم الأحد 31 يناير 2016 بدلاً من 11:30 صباحاً.

Yours sincerely,


Hamish Jooste
General Counsel



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

هاميش جوست
مستشار عام